
Protokół Nr 15/2019 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji  Samorządowej Rady Miasta Ostrowca Św-kiego 

i Komisji ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 4 grudnia 2019 r.  godz. 15.03 –15.27 

    
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  - Kamil Kutryba. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM – Marek Giemza. 

 

1. Listy obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 

 

 

 

 

 

 

 
 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 9 grudnia  

2019 r., w sprawie:  

 

- określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2020 r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

- określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych na rok 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM - 

p. Marek Giemza otworzył posiedzenie 

komisji, stwierdzając quorum na podstawie 

listy obecności. (w załączeniu do protokołu)  
 

- Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Kutryba otworzył 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu). 

 

 

 

 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

 

 

III. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- obniżenia średniej ceny skupu żyta  

dla potrzeb obliczania podatku rolnego 

na obszarze Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski w 2020 roku. 

 

 

 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2018 – 2020. 

 

 

 

 

 

 

 

- Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alko-

holowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 rok.  

 

 

 

 

 

 

 

Informacja w sprawie podatku leśnego. 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

w sprawie:  

 

- uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2020 rok. 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2019 – 2029.  

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Członkowie obydwu komisji bez uwag 

przyjęli informację w sprawie podatku 

leśnego. (w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 



 

 

 

 

IV. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stan bezpieczeństwa w mieście  

w 2019 r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Członkowie obydwu komisji zgłosili  

zapytania do obecnego na posiedzeniu 

komisji Zastępcy Komendanta Straży 

Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim – 

p. Marcina Gruszki, i tak: Radna G. Maj 

zgłosiła potrzebę wzmożenia kontroli 

funkcjonariuszy Straży Miejskiej  

w skupiskach szkół, a w szczególności  

w rejonie: PSP Nr 1, III LO im.  

Wł. Broniewskiego, Zespołu Szkół 

Mistrzostwa Sportowego; Radny Wł. Sajda 

zaapelował o nasilenie działań SM  

na os. Hutniczym, a w szczególności  

w parku fabrycznym, Radny K. Wójcik 

zapytał - czy w szkołach podległych gminie 

nadal prowadzone są dyżury SM, Radna  

R. Duda poprosiła o wyjaśnienie z jakich 

przyczyn funkcjonariusze odchodzą  

ze Straży Miejskiej, i jak przedstawia się  

na dzień dzisiejszy stan zatrudnienia  

w formacji.  

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim p. Marcin 

Gruszka odpowiadając na powyższe pytania 

poinformował zebranych, że priorytetem 

Straży Miejskiej w Ostrowcu Święto-

krzyskim jest poprawa czystości i estetyki 

miasta oraz oddziaływanie na postawy  

i zachowania naruszające porządek 

publiczny. Od 1 stycznia do 30 września 

2019 r. SM przeprowadziła łącznie 8 393 

różnych czynności służbowych. Komendant 

M. Gruszka oznajmił, że obecnie w formacji 

SM jest 36 etatów, w tym 26 etatów 

mundurowych. Komendant oświadczył,  

że w chwili obecnej trudno jest pozyskać 

nowych funkcjonariuszy, ze względu na to, 

że jest to formacja mundurowa, która musi 

pracować do 65 roku życia, jest nisko 

uposażona, a warunki pracy są 

niekomfortowe, wymagające dużej odpo-

rności psychicznej i fizycznej. Pełnienie 

funkcji strażnika SM jest po prostu mało 

atrakcyjne na dzisiejszym rynku pracy. Małe 

zatrudnienie w SM powoduje to, że nie 

wszędzie SM może być obecna. Typowane 

są najbardziej zagrożone miejsca w mieście  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawy różne. 

i tam przede wszystkim kierowane są 

patrole. Komendant Gruszka odpowiadając  

na pytanie Radnego K. Wójcika powiedział, 

że od momentu likwidacji gimnazjów 

funkcjonariusze SM nie są obecni  

w szkołach podległych gminie. Co do 

sugestii Radnego Wł. Sajdy o zwiększeniu 

patroli SM w parku fabrycznym - 

rzeczywiście jest tam problem, ale wynika 

on z tego, że zlokalizowane są tam punkty 

ze sprzedażą alkoholu. Niektórzy raczą się 

alkoholem właśnie w tym miejscu, a potem 

zostawiają nieporządek. SM ten rejon 

kontroluje. Przez te dziesięć miesięcy 

bieżącego roku w tym miejscu było ponad 

150 interwencji. Na zakończenie dyskusji 

Zastępca Komendanta SM p. M. Gruszka 

zapewnił członków komisji, że funkcjo-

nariusze SM  dołożą wszelkich starań, aby 

mieszkańcy Ostrowca Świętokrzyskiego 

czuli się bezpiecznie w swoim mieście.  

Na tym dyskusję zakończono.  

 

Nie zgłoszono żadnych spraw różnych.  
 

Na tym Komisja Samorządowa RM  

i Komisja ds. Rodziny RM zakończyła 

swoje obrady o godz. 15.27. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono.  

 

Protokołowała:                                          Przewodniczyli: 

 

Eliza Kaniewska                                                                       

 

     Przewodniczący                            Przewodniczący  

Komisji Samorządowej RM               Komisji ds. Rodziny RM 

 

         Kamil Kutryba                                 Marek Giemza 

 

 
 


